
 
 

’s-Hertogenbosch, 17 april 2019 

Geacht College, 

In een reportage van het TV-programma De Monitor van 31 maart werd gesteld dat in Nederland op 

korte termijnen meer bomen worden gekapt dan er worden aangeplant. 

Op dit moment liggen er plannen voor de kap van 1231 hectare tegenover 304 hectare aan nieuw 

bos. Daarnaast werd in het programma gesteld dat niet alle provincies in beeld hebben hoeveel bos 

er de komende jaren nog gaat verdwijnen. Ook zouden provincies geen plannen of geen inzicht 

hebben in het aantal hectares dat nog wordt omgevormd tot andere natuur. 

Wij zijn benieuwd naar hoe dit zit in Noord-Brabant en stellen u daarom de volgende vragen: 

 

- Bent u met de fractie van Lokaal Brabant eens dat onze bossen een belangrijke bijdrage kunnen 

leveren in het vastleggen van CO2? 

 

- Is er een bosvisie beschikbaar voor Brabant? Zoja, is het mogelijk om deze te delen met de 

statenfracties? Zo nee, bent u van mening dat Brabant een bosvisie dient te hebben? 

- Kunt u aangeven hoeveel hectare bos er in Brabant gekapt gaat worden in de komende jaren? 

- Kunt u aangeven hoeveel hectare bos er in Brabant aangeplant gaan worden in de komende jaren? 

 

Wij zien de antwoorden op onze vragen met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

Wil van Pinxteren 

Lokaal Brabant 

 

 


